



2017北京国际设计周 设计之旅项目申请表

2017 Beijing Design Week Application Form for Design Hop



7月31日截止网上申报，以最终北京国际设计周组委会审核为准。
Online application deadline: July 31, subject to verification by the Organizing Committee
联系方式: designhop@bjdw.org
Contact information: designhop@bjdw.org

基本信息 General information

公司名称/Company name	公司地址/Company Add.
项目联系人/Contact	网站/Website
电话/Tel.	邮箱/Email

项目信息/Project information

请在描述您的项目并根据您要选择的参展方式填写相应的部分。(300字以内，可加附件)
Describe your project and provided required information on your participation (within 300 words)

展览场地信息/Location

我已经在 _____ 有自己的空间(商店、展场等)
I have a _____ space of my own (store, estate, etc.)
space in _____ 网站/website/
地址/ _____
Add./ _____

我没有自己的空间 希望由设计周推荐场地。
2017北京国际设计周设计之旅在京津冀地区设有众多分会场项目，如您的企业或您的活动希望在分会场举办，设计周组委会将为您推荐相关分会场场地。

I do NOT have my own (store, estate, etc.) space, need to recommend by Beijing Design Week.
The Design Hop of 2017 Beijing Design Week have a large number of branch venues in the Beijing-Tianjin-Hebei region this year, if you are looking for a (store, estate, etc.) space to hold your exhibition or activities, The Beijing Design Week will recommend the branch venue for you.

北京市东城区青龙胡同1号
歌华大厦A座11层1118
邮编 100007

A 11F GEHUA TOWER
No.1 Qinglong Hutong
Dongcheng District
Beijing China 100007

T: 86 10 84186823
F: 86 10 84186801

designhop@bjdw.org
www.beijingdesignweek.org